
INTERPELACJA 

Zielona Góra, 1 sierpnia 2023r. 

Składający : Radna Aleksandra Mrozek 

Dotyczy: Składowisk niebezpiecznych odpadów  w województwie lubuskim. 

Pani Marszalek, 

 Województwo Lubuskie nie jest wolne od składowisk niebezpiecznych odpadów.  

Problem jest  znany  wszystkim ale działań systemowych  na poziomie kraju  jak i 

rozwiązań  w skali województwa brak.   Ubolewam , że tak trudne tematy nie były 

nigdy przedmiotem prac Komisji   Klimatu Sejmiku Województwa. Koalicja rządząca   

w Województwie nigdy nie zorganizował debaty poświęconej tak istotnemu i 

niebezpiecznemu problemowi. W związku z powyższym bardzo proszę o   odpowiedź 

na następujące pytania: 

1. Proszę o przedstawienie mapy składowisk niebezpiecznych odpadów w 

Województwie Lubuskim 

2. Proszę o  opis tych składowisk  z podaniem miejsca , daty wydania zgody , 

ilości składowanych  odpadów i podanie informacji  kto taką zgodę  wydał i na 

podstawie czego ? 

3.  Czy  jednostki samorządowe   na terenie województwa otrzymały  od Zarządu 

Województwa   środki  na utylizację niebezpiecznych  odpadów? Proszę o ich 

wskazanie i kwoty wsparcia? 

4. Czy Zarząd Województwa  otrzymywał i analizował  sprawozdania podmiotów  

składujących odpady? proszę o zestawienie tabelaryczne  obejmujące 

ostatnie 10 lat? 

5.  Czy podmioty składające niebezpieczne odpady regularnie odprowadzały 

środki  na rzecz województwa z tytułu  tego rodzaju działalności? 

6. Które podmioty nie regulowały takiej należności i jakie Zarząd podjął działania 

w kierunku odzyskania należności? 

7. Czy Rada Samorządowa  podejmowała temat niebezpiecznych odpadów i 

kierowała do Zarządu  z tym związane wnioski? 

8. Jakie działania podjął Zarząd Województwa na rzecz rozwiązania  problemu  

związanego ze składowaniem niebezpiecznych odpadów? 

9.  Czy na terenie Województwa Lubuskiego są nielegalne składowiska 

niebezpiecznych odpadów? 

10.  Czy Zarząd Województwa podejmował działanie  w celu pozyskanie 

informacji związanych z nielegalnym składowaniem niebezpiecznych odpadów 

? Jeżeli tak , to proszę o wskazanie wraz z kopią dokumentów? 

                                                          Z poważaniem, Radna Aleksandra Mrozek 


